
 
 

Spoštovane prejemnice in prejemniki E-novičnika SLS, 

obveščamo vas, da smo na strani spletne skupnosti Facebook ustanovili skupino Slovenska 
ljudska stranka (SLS).  

Vabimo vas, da se ji pridružite, saj boste tako še bolj celovito obveščeni o naših aktivnostih in 
tudi hitreje boste lahko stopili z nami v stik. 

 
Pridružite se nam torej na Facebooku! 

Seveda še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi 
z mnenjem o arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook. 

 

VABILO H GLASOVANJU 

V časniku Večer poteka glasovanje za »izjavo, ki si je upala največ« - torej za bob leta 2009. Med 
deset kandidatk za boba leta so uvrstili tudi izjavo uglednega profesorja pomorskega prava dr. 

Marko Pavliha, ki argumentirano opozarja, da arbitražni sporazum o meji s Hrvaško ogroža 
najbolj vitalne slovenske nacionalne interese, kar pomeni, da bo z njim Slovenija najverjetneje 

izgubila dele ozemlja in teritorialni stik z mednarodnimi vodami.  
  

Za izjavo dr. Pavliha »Slovenija ni podeželska deželica na sončni strani Alp, temveč evropska 
država na morski strani Triglava.« lahko glasujete prek SMS-glasovanja (pošljite BOB in številko 

kandidata na 3333 – za dr. Pavliha torej BOB 4). Povratni SMS je brezplačen niti ni SMS-
glasovanje pogojeno s članstvom v klubu. Svoj glas lahko oddate tudi z glasovnico, ki jo vsak 

http://www.facebook.com/group.php?gid=218123249923&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts


dan najdete v časniku Večer, ali na www.vecer.com/bob. 

Glasovanje traja do vključno 20. decembra, mi pa vas prijazno vabimo h glasovanju za 
to iskrico dr. Pavliha. 

 
NAPOVEDNIK DOGODKOV ZA TEDEN OD 4. 12. DO 
11. 12. 2009 
 
Sobota, 5. december 2009:  

 ob 15. uri Miklavževanje v organizaciji MO SLS Velenje, ki se ga bo udeležil tudi vodja PS SLS in 
predsednik Sveta SLS Jakob Presečnik, gasilski dom Škale 

 
Ponedeljek, 7. december 2009:  

 ob 11. uri predavanje Borisa Pahorja v Državnem svetu RS: »Državnost, kot jo pojmujem« 
 ob 13. uri 21. seja Interesne skupine kmetov, obrtnikov in samostojnih poklicev DS RS, katere 

člana sta državna svetnika SLS Peter Vrisk in Cvetko Zupančič 
 ob 15. uri 29. seja Interesne skupine lokalnih interesov DS RS, katere člani so državni svetniki 

SLS Darko Fras, Vincenc Otoničar in Jože Slivšek 
 ob 16. uri 46. seja Komisije DS RS za državno ureditev, katere člana sta državna svetnika SLS 

Darko Fras in Jože Slivšek 
 

Torek, 8. december 2009:   
 ob 8. uri 1. nujna seja Komisije DZ RS za poslovnik, katere član je poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 11. uri 22. seja Komisije DS RS za mednarodne odnose in evropske zadeve, katere predsednik 

je državni svetnik SLS Vincenc Otoničar 
 ob 13. uri 10. redna seja Kluba županov SLS, nova vinska klet podjetja Zlati grič, Slovenske 

Konjice 
 ob 13. uri 26. nujna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega 

član je poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 14. uri 10. redna seja Komisije DZ RS po Zakonu o preprečevanju korupcije, katere član je 

poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 15. uri predstavitev Politične akademije SLS v okviru seje Kluba županov SLS, nova vinska klet 

podjetja Zlati grič, Slovenske Konjice 
 ob 16. uri 9. nujna seja Odbora DZ RS za zdravstvo, katerega član je vodja PS SLS Jakob 

Presečnik 
 ob 16.30 uri 1. redna seja Sveta SLS, dvorana Konjičanka, Slovenske Konjice 
 

Sreda, 9. december 2009: 
 ob 8. uri 5. nujna seja Komisije DZ RS za peticije ter za človekove pravice in enake možnosti, 

katere član je poslanec SLS Franc Bogovič 
 ob 9. uri 15. redna seja Odbora DZ RS za gospodarstvo, katerega član je poslanec SLS Franc 

Bogovič 
 ob 10. uri 23. redna seja Odbora DZ RS za zunanjo politiko, katerega član je vodja PS SLS Jakob 

Presečnik 
 ob 11. uri 21. seja Državnega sveta Republike Slovenije, dvorana Kolperna, Jesenice 
 ob 14. uri 13. redna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega 

član je poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 16. uri 12. nujna seja Odbora DZ RS za obrambo, katerega član je poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 19. uri delovno srečanje predsednika SLS mag. Radovana Žerjava s predstavniki RO SLS 

Spodnja Savinjska, mala sejna soba Občine Braslovče, Braslovče 
 
Četrtek, 10. december 2009: 

 ob 9. uri 13. redna seja Mandatno-volilne komisije DZ RS, katere član je vodja PS SLS Jakob 
Presečnik 

 ob 9. uri 1. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev 
javnih funkcij, ki so sodelovali pri pripravi in izvedbi investicij ter leasing, najemnih ali drugih 

http://www.vecer.com/bob


primerljivih poslih, financiranih s sredstvi iz državnega proračuna ali proračuna Mestne občine 
Ljubljana, katere član je poslanec SLS Franc Pukšič 

 ob 12. uri 1. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev 
javnih funkcij, ki so sodelovali pri pripravi in izvedbi gradbenih investicij javnega pomena na 
področju izgradnje avtocest in objektov gospodarske javne infrastrukture, financiranih s sredstvi 
iz državnega proračuna, katere član je poslanec SLS Janez Ribič 

 ob 12. uri 10. redna seja Komisije DZ RS za nadzor javnih financ, katere član je poslanec SLS 
Janez Ribič 

 ob 15. uri srečanje članov Kluba SP pri SLS, Terme Snovik, restavracija Potočka, Laze v Tuhinju 
 ob 19.30 uri volilni občni zbor OO SLS Kungota, picerija Latino, Zgornja Kungota 
 ob 20.30 uri seja RO SLS Slovenske gorice, picerija Latino, Zgornja Kungota 
 

Petek, 11. december 2009: 
 ob 8. uri 3. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev 

javnih funkcij, ki so bili odgovorni za pripravo in izvedbo štetja t.i. “izbrisanih” v letih 2003 in 
2009, zaradi suma, da so bili uradno objavljeni izidi prirejeni političnim potrebam nekaterih 
nosilcev javnih funkcij, katere član je poslanec SLS Gvido Kres 

 ob 9. uri 6. redna seja Odbora DZ RS za obrambo, katerega član je poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 10. uri javna predstavitev mnenj MODERNIZACIJA POKOJNINSKEGA SISTEMA V REPUBLIKI 

SLOVENIJI »VARNA STAROST ZA VSE GENERACIJE« v okviru Odbora DZ RS za delo, družino, 
socialne zadeve in invalide, katerega član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 

 
SLS O NOTRANJE- IN ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH 
 
SLS:  DRUŽINSKI ZAKONIK BI UREJAL MEDSEBOJNA RAZMERJA NAMESTO OSNOVNIH OTROKOVIH 
PRAVIC 

 
V SLS obžalujemo, da nekateri poslanci največje koalicijske 
stranke s svojimi odzivi glede stališč o predlogu novega 
Družinskega zakonika še dodatno spodbujajo ideološki konflikt, 
ki je nastal pri tej tematiki, je v . V SLS menimo, da je stališče 
komisije Pravičnost in mir pri Slovenski škofovski konferenci 
glede Družinskega zakonika povsem korektno in legitimno ter 
nikakor ne spodbuja sovražnega govora, temveč samo poudarja, 
v katerih točkah predlog zakonika ni v skladu s temeljnimi 
krščanskimi, pa tudi družbenimi vrednotami, na kar smo v SLS 
že večkrat opozorili. 
Predlog novega Družinskega zakonika namreč že v osnovi 
razvrednoti družino in poskuša na novo opredeliti osnovno 
dojemanje družine kot temeljne družbene celice. V SLS nas 
skrbi, da v koaliciji prek Družinskega zakonika očitno želijo 
namesto otrokovih pravic urejati pravice istospolnih partnerjev. 

SLS verjame, da imajo istospolni pari, ki živijo v skupnosti, določene težave pri premoženjskopravnih 
zadevah, dedovanju, socialni varnosti itd. Vendar pa mora država slednje reševati sistematično, ne pa 
poenostavljati zadev in jih izenačevati z družinsko skupnostjo. 
SLS se zdi namreč ključno, da otrokovih pravic nikakor ne smemo zapostavljati na račun nekaterih pravic 
posameznih skupin, zato otrok nikoli ne sme biti samo objekt odločanja. Predlagatelji Družinskega 
zakonika se sklicujejo na to, da želijo izboljšati položaj otrok v družinskih skupnostih, vendar se njihovi 
predlogi nanašajo predvsem na položaj odraslih oz. njihove »pravice« do otrok. 
Ob podpori vseh določil, ki jih predlog zakonika zajema v dobro otroka, SLS zavrača predlagano izenačitev 
skupnosti istospolno usmerjenih partnerjev z drugimi družinskimi skupnostmi. Čeprav družinske razmere 
niso vedno idealne, pa sklicevanje na primere, kjer so družine nepopolne, enostarševske ali rejniške, ni 
smiselno, saj to ne spreminja temeljnih dejstev o pojmovanju družinske skupnosti in ne opravičuje takšne 
poenostavitve, kakršno so si zamislili predlagatelji.  
Brez dvoma je najbolj naravno okolje za odraščanje otroka v klasični družinski skupnosti z očetom in 
materjo, v kateri otrok najbolj naravno pridobiva življenjsko pomembne vrednote, izkušnje in znanja. Tega 
dejstva ne moremo kar vnaprej zanemariti. Čeprav se življenje lahko obrne drugače in za marsikoga 
omenjeni pogoji žal niso izpolnjeni, pa nikakor ni pošteno, da bi otroku pravico do takšnega življenja 
odvzeli že v samih začetkih njegovega razvoja. 



Otrok postaja sredstvo, Družinski zakonik pa namesto otrokovih pravic ureja medsebojna razmerja 
odraslih. Zavračanje spornih določil predloga novega Družinskega zakonika s strani SLS nikakor ne more 
in ne želi biti diskriminacija, temveč zgolj nujen kritičen opomin proti rušitvi temeljnih vrednot človeške 
družbe. Zato bomo v Slovenski ljudski stranki uporabili vse možne politične vzvode, da preprečimo 
sprejem otroku in družini škodljivega zakonika. 
 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: VLADA RS NAJ NE VODI SAMOOMEJEVALNE POLITIKE V ZVEZI 
Z ARBITRAŽNIM SPORAZUMOM O MEJI S HRVAŠKO  
 

SLS obžaluje četrtkovo stališče Službe Vlade RS za 
zakonodajo, ki pravi, »da bi morali po mnenju 
nekaterih, če bi želeli spreminjati mejo, to spreminjati 
s spremembo temeljne ustavne listine..«, a da: 
»…Vlada RS meni, da je meja s temeljno ustavno 
listino že določena in da je mandat arbitraže, da določi 
mejo, ki je 25. junija 1991 že bila določena …«, kot je 
sinoči predvajala izjavo vodje vladne službe za 
zakonodajo Janeza Pogorelca. Po prepričanju SLS iz 
tega stališča izhaja, da se slovenska vlada sploh ne 
namerava boriti za to, da bi iz predloga arbitražnega 
sporazuma, ki je po mnenju SLS slab in škodljiv za 
Slovenijo, vendarle iztržila čim več. Predpogoj za to pa 
je po prepričanju predsednika SLS mag. Radovana 
Žerjava, da Slovenija ne vodi takšne samoomejevalne 
politike, kot izhaja iz stališča Vladne Službe RS za 
zakonodajo, ampak da Slovenija kot svoje izhodišče za 
arbitražo izpostavi zgodovinska in mednarodnopravno 
utemeljena dejstva: da je država, ki je razpadla leta 
1991 in nastala 1918, v katero smo Slovenci prišli 
med drugim tudi s celotno Istro; da je zadnja 
mednarodno priznana slovensko-hrvaška meja v Istri - 
to je južna meja cone B STO - potekala po reki Mirni; in 
da sta bili katastrski občini Kaštel in Savudrija v 
nasprotju z Londonskim memorandumom odvzeti 
občini Piran in preneseni na občino Buje, zato gre pri 
tem za mednarodno pravno nično dejanje.  
»Pristajanje Vlade RS na stališče, da Slovenija nima 
nobenih pravic in možnosti doseči vsaj ohranitev tega, 
kar je Slovenija nesporno imela na dan osamosvojitve, 
je za SLS nesprejemljivo in pomeni popolno 
brezbrižnost do najbolj vitalnih nacionalnih interesov,« 
še pravi mag. Žerjav.   
Potreba po strokovni predstavitvi pomislekov uglednih 
pravnih strokovnjakov o arbitražnem sporazumu o 
meji s Hrvaško in argumentov, da naj bi bil ta tudi v 
nasprotju s temeljno ustavno listino, je v teh dneh prav 
tako še vedno zelo aktualna. Zato predsednik SLS 
mag. Radovan Žerjav ponovno izraža pričakovanje, da 
bo predsednik Vlade RS Borut Pahor vendarle spoznal 
nujnost soočenja tudi kritičnih strokovnih mnenj in 
končno povabil na sestanek vse strokovnjake in druge 
ugledne Slovence, ki so javno izrazili pomisleke o 
arbitražnem sporazumu o meji s Hrvaško, kot so dr. 
France Bučar, dr. Janez Čebulj, dr. Miro Cerar, dr. 
Marko Pavliha, akademik in pisatelj Boris Pahor in 
drugi.  
 

 
POSLANEC SLS GVIDO KRES: TOMAŽ ERTL NAJ DRŽAVNO ODLIKOVANJE VRNE   
 



 

SLS v zvezi s sporno podelitvijo državnega odlikovanja s strani predsednika 
republike dr. Danila Türka Tomažu Ertlu predlaga, da sam vrne državno 
odlikovanje. »Če bi Ertl zmogel toliko modrosti, da bi sam vrnil to priznanje, 
bi s tem lahko delno popravil napako predsednika republike dr. Danila 
Türka, prav tako pa bi to lahko bil izraz Ertlovega zavedanja, ki bi kljub 
temu, da se njegovih negativnih dejanj iz preteklosti ne da spremeniti, 
pomenil, da se sam zaveda odgovornosti za svoje preteklo sporno 
delovanje proti demokratizaciji v Sloveniji in izvajanje navodil 
jugoslovanskih oblasti, ki niso bile naklonjene ideji, da slovenski narod 
končno zaživi samostojno v okviru svoje države«, je dejal poslanec SLS 
Gvido Kres. Po mnenju Kresa bi Ertlova vrnitev odlikovanja hkrati tudi 
pomenila prekinitev javne razprave, ki ponovno deli Slovence. 
Poslanec SLS Gvido Kres tudi poudarja, da se je sedaj, ko se poskuša 
prizadevati za dosego vsaj krhkega soglasja glede polpretekle zgodovine, 
treba izogniti ponovni ideološki delitvi slovenskega naroda, začetku katere 
smo v teh dneh spet priča v Sloveniji. 

 
SLS OBSOJA ODLIKOVANJE TOMAŽA ERTLA S STRANI PREDSEDNIKA REPUBLIKE DR. TÜRKA 
 
SLS obsoja in obžaluje odločitev predsednika republike dr. Danila Türka o podelitvi odlikovanja Tomažu 
Ertlu, ker je to v posmeh vsem, ki so iskreno delovali za osamosvojitev Slovenije. Pri tem se SLS ne 
spušča v to, ali je Tomaž Ertl vodil akcijo za preprečitev t. i. mitinga resnice leta 1989. Njegovo 
sodelovanje v poskusih zatiranja demokratizacije in njegov odnos do demokratično izvoljene oblasti in 
osamosvajanja Slovenije pa je znan in prepoznan kot tak, da je odlikovanje takih ljudi za SLS 
nesprejemljivo.  
 
SLS: PRIPOMBE GLEDE PREDLOGA NOVEGA DRUŽINSKEGA ZAKONIKA SMO PODALI VEČKRAT IN OB 
RAZLIČNIH PRILOŽNOSTIH 
 
V SLS odločno zavračamo ponedeljkove navedbe Ministrstva za delo, družino in socialne zadeve RS, da so 
na zakonski predlog novega Družinskega zakonika v zvezi z nasprotovanjem izenačitvi partnerskih 
skupnosti prejeli zgolj pripombe ene izmed političnih strank, pri čemer pa ministrstvo ni navedlo SLS. 
SLS ob tem poudarja, da je ves čas aktivno sodelovala v javni razpravi na to tematiko, na javni 
predstavitvi mnenj o predlogu Družinskega zakonika pa je SLS povsem jasno opredelila svoje stališče in 
nasprotovanje delu zakonskega predloga, ki govori o izenačitvi partnerskih skupnosti, Namen javne 
predstavitve mnenj je pridobiti mnenja in stališča strokovne in širše javnosti k navedenemu predlogu kot 
podlago za obravnavo predloga Družinskega zakonika na matičnem delovnem telesu. Prav tako SLS 
poudarja, da javna predstavitev sodi v postopek sprejemanja zakonodaje, zato je dolžnost tistega, ki 
pripravlja zakonski predlog, da to tudi upošteva. SLS je celo pozvala ministra dr. Ivana Svetlika, naj 
umakne sporni predlog o izenačitvi skupnosti istospolno usmerjenih partnerjev z drugimi družinskimi 
skupnostmi. Zato je navajanje, da SLS ni imela uradnih pripomb na predlog Družinskega zakonika, 
predvsem golo sprenevedanje in zavajanje javnosti s strani pristojnega ministrstva. 
V SLS smo sicer javno podprli prizadevanja za izboljšanje statusa in pravic otrok in mladine, saj je 
trenutna zakonodaja na tem področju več kot očitno preohlapna in zastarela, pravice otrok in mladine kot 
najšibkejših članov družbe pa se morajo učinkoviteje zaščititi in urejati. Žal pa sedanji zakonski predlog 
vsebuje tudi točke, ki z otrokovimi pravicami nimajo nobene povezave, kot na primer člen, ki omogoča 
izenačitev skupnosti istospolno usmerjenih partnerjev z drugimi družinskimi skupnostmi. V kontekstu 
izboljšanja življenjskih pogojev otrok se nam ta člen zdi povsem nepotreben in samo spodbuja nove 
ideološke razprave, ob tem pa zasenči bistvo zakonika – izboljšanje otrokovih pravic. Pri vsem tem se 
nam v SLS zdi ključno, da otrokovih pravic nikakor ne smemo zapostavljati na račun nekaterih pravic 
posameznih skupin, zato otrok nikoli ne sme biti samo objekt odločanja. Razmišljanje o omogočanju 
posvojitev otrok istospolnih partnerjev v SLS vidimo predvsem kot grobo kršitev pravice otroka do razvoja 
v tradicionalni družinski skupnosti. Namreč: temelj družine sta ženska in moški in otrok za svoj razvoj 
potrebuje očeta in mater, moško in žensko vzgojno dimenzijo. V SLS podpiramo družino in zakonsko zvezo 
in smo za pozitivno diskriminacijo družine kot temeljne družbene skupine, v kateri otroci najbolj naravno 
pridobijo življenjsko pomembne vrednote, izkušnje in znanja. 

 
SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 



 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: DELAVSKI PROTESTI ODRAZ SPLOŠNEGA NEZADOVOLJSTVA Z 
VLADO BREZ VIZIJE ZA UKREPANJE PROTI GOSPODARSKO-SOCIALNI KRIZI 

 
Na torkovi 3. redni seji Izvršilnega odbora SLS je razprava potekala tudi 
o nedavnih delavskih protestih. V SLS popolnoma razumemo ogorčenje 
delavcev, upokojencev in študentov, vendar se sprašujemo, ali v trenutni 
gospodarski situaciji delavski protesti sploh lahko dosežejo kakšen 
učinek glede na trenutno stanje državne blagajne. Vlada RS v letošnjem 
letu ni pokazala nobene odločnosti v boju s krizo, nekaj »kozmetičnih« 
ukrepov pa zgolj zamegljuje dejstvo, da se vse bolj oddaljujemo od 
nekega pravičnejšega ekonomsko-socialnega ravnovesja.  
»V SLS poudarjamo, da naj bo primarna naloga Vlade RS ohranitev 
delovnih mest in z različnimi spodbudami ustvarjanje novih. Seveda naj 
to velja za realno gospodarstvo, ne pa samo za privilegirano javno 
upravo, ki krize pravzaprav ni niti občutila. Prišli smo do točke, ko 
slovenski delavec tudi zaradi razkošja državnega aparata ne more več 
normalno preživeti meseca,« je prepričan predsednik SLS mag. Radovan 
Žerjav in dodaja: »Bojim se, da se celoviti reformi javnega sektorja in 
radikalnemu znižanju stroškov javne uprave ne bo dalo izogniti, sicer se 
iz trenutne gospodarske krize ne bomo izvlekli brez katastrofalnih 
posledic za prihodnost.«  

Proračunski primanjkljaj se giblje proti šestim odstotkom, javni dolg države se bo v naslednjih letih skoraj 
podvojil. Ob tem se v SLS sprašujemo, ali ima Vlada RS tudi načrte za servisiranje teh dolgov, potem ko se 
bodo obrestne mere vrnile na nekdanjo raven. In vendar z vsem tem denarjem, ki ga je država dobila iz 
dodatnega zadolževanja, ni uspela zagotoviti razbremenitve in spodbud realnemu sektorju, nosilcu 
slovenskega gospodarstva, zato se tegobe delavcev nadaljujejo. »Ključni problem, s katerim se bo morala 
soočiti politika v naslednjem obdobju, bo, kako zmanjšati obseg javne porabe in kako razporediti 
razpoložljiva javnofinančna sredstva, da bi dosegli čim večjo konkurenčnost in gospodarsko rast. V SLS 
smo kot konstruktivna opozicijska stranka podajali konkretne predloge zakonov, ki bi dali začasno 
spodbudo vsem vrstam investicijskih aktivnosti, a so žal pri Vladi RS naleteli na gluha ušesa,« poudarja 
mag. Žerjav. 
»Ena od ključnih zahtev delavcev, zvišanje minimalne plače na 600 evrov neto, je vsekakor dosegljiva, 
vendar na trdnih gospodarskih temeljih in ob učinkoviti vladni politiki,« je ob robu seje IO SLS povedal 
mag. Radovan Žerjav, ki ob tem še poudarja, da je za uresničitev te zahteve treba najprej ustvariti pogoje, 
da bo ta zahteva uresničljiva. »Takojšnji zakonski dvig plač bi porušil plačna razmerja ter tako pomenil 
katastrofo za tista podjetja, ki se že zdaj  komaj držijo nad vodo, sledila bi nadaljnja odpuščanja in stečaji. 
Država naj raje z ukrepi spodbuja prestrukturiranja gospodarske strukture, da bodo podjetja sploh 
sposobna izplačevati višje plače, predvsem pa naj preko učinkovite jamstvene sheme zagotovi svež denar 
gospodarstvu,« še meni mag. Žerjav in dodaja: »Če bi Vlada RS že januarja letos potegnila odločne, 
radikalne in predvsem učinkovite ukrepe, bi danes na koncu leta, tako kot drugje po svetu, že imeli 
določene znake gospodarskega okrevanja.« Tako pa kaže, da se bo uresničila črnogleda napoved UMAR-ja 
o več kot sedemodstotnem letnem padcu BDP, pred nadaljnjim padanjem BDP pa nas rešuje samo 
državna poraba sredstev iz novega, večmilijardnega državnega zadolževanja.   
V SLS se popolnoma zavedamo, da nekateri osebni dohodki delavcev nikakor več ne omogočajo 
dostojnega življenja. »Vlada zelo rada seda za pogajalsko mizo s posameznimi sektorji in z »bonbončki« 
gasi majhne požare, namesto da bi zastavila sistemski in celovit pristop na državnem nivoju, ki bi 
brezkompromisno veljal za vse. Aktivno bi morali spodbujati izboljšanje gospodarske strukture, kajti od 
podjetji z nizko dodano vrednostjo na zaposlenega ne moramo čez noč pričakovati višjih plač,« zaključi 
predsednik SLS mag. Radovan Žerjav. 
 
SLS: PLINSKI TERMINALI NESPREJEMLJIVI V TRŽAŠKEM ZALIVU 

  
Izvršilni odbor SLS je v torek na svoji 
3. redni seji obravnaval tudi 
problematiko plinskega terminala v 
Žavljah, s katero se podpredsednica 
SLS Olga Franca sicer že dalj časa 
aktivno ukvarja. Ob tem so ponovno 
poudarili, da gospodarski interesi ne 
smejo imeti prednosti pred zdravjem 



ljudi in okolja in da bo ta projekt zagotovo imel izredno škodljive posledice ne le za ekosistem v Tržaškem 
zalivu, pač pa tudi za življenje in zdravje ljudi, nenazadnje pa tudi za turizem in ekonomske razmere na 
splošno. Člani in članice IO SLS so tako ob robu torkovega javnega posveta SLS z naslovom »Plinski 
terminali nesprejemljivi za Tržaški zaliv« spomnili, da Slovenija ne sme popustiti ne italijanskim pritiskom 
ne raznim lobijem, ki želijo doseči svoje, ne glede na posledice za okolje in lokalno prebivalstvo. 
SLS je na posvet sicer povabila dva ugledna strokovnjaka, in sicer dr. Marka Pavliha in mag. Marka 
Starmana. Tako je dr. Pavliha spregovoril o uresničevanju ustavne pravice ljudi do zdravega življenjskega 
okolja v slovenskem in mednarodnem EU pravu, ki to pravico zagotavlja, ter o različnih pravnih možnostih 
Republike Slovenije za preprečitev plinskega terminala, zlasti v luči Lizbonske pogodbe, ki je začela veljati 
v torek, pa tudi o vlogi novega EU komisarja za okolje, dr. Janeza Potočnika. Mag. Starman pa je povzel 
najnovejše dogajanje v okviru ožje pravniške in medresorske delovne skupine o morebitnem postopku 
pred italijanskimi sodišči (v zvezi s tožbo pred Evropsko komisijo ali sodiščem).  
Ob tem SLS poudarja, da ima Slovenija kot članica Evropske unije na voljo različne pravne možnosti za to, 
da prepreči oz. zaustavi postopke v okviru gradnje plinskega terminala. Odkrivajo se namreč novi in novi 
dokazi o tem, kako nevaren je pravzaprav celoten projekt za okolje – na enem mestu, v neposredni bližini 
slovenske meje, naj bi tako po poročanju medijev bili skladišče vnetljivega materiala, plinska centrala, 
terminal mednarodnega naftovoda, tankerji, sežigalnica odpadkov, kar je popolnoma nesprejemljivo. IO 
SLS poziva Vlado RS, naj izkoristi vse možnosti in ukrepe, ki jih ima na voljo, da se projekt gradnje 
plinskega terminala ne zgodi in s tem zavaruje Slovenijo in slovensko morje pred okoljsko bombo, ki 
lahko kadar koli nenapovedano eksplodira. 

 
O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
 
DVOBOJI TROJK POD KOŠARKARSKIMI KOŠI 
 

 
Kljub malo večji oddaljenosti sta se tekem pod koši udeležili tudi ekipi iz Domžal in Doba. 

V Novi generaciji SLS 
Šmartno ob Paki smo 
zadnjo novembrsko 
soboto pripravili turnir 
trojk v košarki v športni 
dvorani OŠ bratov 
Letonja. Za pokale in 
nagrade se je po sistemu 
ulične košarke borilo 6 
ekip, zmagala je trojka iz 
Velenja, drugo mesto pa 
je pripadlo ekipi iz 
Šmartnega ob Paki. 

 

 
OBČNI ZBOR V DOLU PRI LJUBLJANI IZVOLIL NOVO VODSTVO 
 



 
Člani SLS Dola pri Ljubljani in ostali povabljeni 
smo se lahko na zboru posladkali z domačimi 

dobrotami in si ušesa spočili ob zvokih harmonike.  

Na prvo adventno nedeljo so se v Dolu pri Ljubljani zbrali člani 
in simpatizerji Slovenske ljudske stranke iz Dola pri Ljubljani. Z 
mesta predsednika je namreč sredi letošnjega leta odstopil 
dosedanji predsednik Andrej Oberstar, OO SLS Dol pri Ljubljani 
pa je med tem časom vodil Alojz Škrajnar. 
Zbor je potrdil predlaganih 9 članov OO, 3 člane Nadzornega 
odbora, na mesto predsednika izvolil Alojza Škrajnarja, naloge 
podpredsednice pa bo opravljala svetnica SLS v občinskem 
svetu Angela Škrajnar. 
Novi predsednik Alojz Škrajnar se je zahvalil dosedanjemu 
predsedniku odbora Andreju Oberstarju, ki bo še naprej 
sodeloval v OO, ter seznanil člane s programom dela v 
prihodnjem letu. Osredotočili se bodo predvsem na priprave na 
lokalne volitve 2010 ter poskusili v svojo sredo povabiti še 
kakšnega člana oz. simpatizerja. 

 
Novemu predsedniku OO SLS Dol pri Ljubljani izrekamo 
čestitke in pohvale za trud pri pripravi volilnega občnega zbora. 
 

 
PISNA POSLANSKA VPRAŠANJA SLS  
 
VPRAŠANJE VODJE PS SLS JAKOBA PRESEČNIKA V ZVEZI Z UMRLJIVOSTJO ZA GRIPO, KI GA JE NASLOVIL 
NA MINISTRA ZA ZDRAVJE BORUTA MIKLAVČIČA 
 
Spoštovani gospod minister, prosim Vas, da mi posredujete uradne podatke o številu umrlih za 
posledicami gripe v preteklih petnajstih letih v Republiki Sloveniji, in sicer za vsako leto posebej. 

 
SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 
 
SLAVKO AVSENIK PRAZNOVAL ČASTITLJIVIH 80 LET 

 
Kdo ne pozna Slavka 

Avsenika, 
slovenskega 

glasbenika in 
skladatelja, ki je 
napisal več kot 1000 
skladb, ki jih danes 
prepevamo mladi in 
starejši ljubitelji 

narodno-zabavne 
glasbe? Odlikovan s 
številnimi priznanji in 
nagradami je 
zaznamoval glasbeni 
svet tudi izven 
slovenskih meja. 
Slavko Avsenik pa ne 
goji strasti le do 
glasbe in harmonike, 

ki ga spremljata že od otroških let, bil je tudi navdušen športnik, član državne skakalne reprezentance z 
osebnim rekordom 74 m na planiški skakalnici. 



 
Tudi v Slovenski ljudski stranki mu ob visokem jubileju čestitamo in kličemo še na mnoga zdrava leta! 
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